
Referat fra styremøte i Lille Oust Vel tirsdag 22.01.20 kl 19 

 

Tilstede: Tove Wangensten, Einar Lie, Christin Krohn, Ole Henrik Christensen og Lisbeth 

Søraas 

Per Wessel og Svein Aalling var innkalt til å belyse sak 4 

Møteleder: Tove Wangensten 

Referent: Lisbeth Søraas 

 

1. Godkjenning av dagsorden 

Dagsorden ble godkjent med tilføyelser under eventuelt. 

 

2. Godkjenning av referat fra møtet 26.11.19 

Referatet ble gjennomgått og godkjent. 

 

3. Kjøring i Børs vei 

Styret fulgte opp diskusjonen fra 26.11 vedr uønsket motorisert ferdsel på de private 

veiene på Lille Oust. Børs vei har vært særlig utsatt. Siden skilting foreløpig ikke hatt 

ønsket virkning, diskuterte styret hvilke andre virkemidler som kan benyttes.  

Vedtak: Einar og Ole Henrik ser på muligheten for å sette opp en ulåst bom nedenfor 

Sande og utarbeider et forslag om dette. Ettersom skilt ikke har hatt den ønskete 

signaleffekt, kan kanskje en bom med et skilt være mer virkningsfullt.  

Saken tas opp på neste styremøte. 

 

4. Videre arbeid med jordskiftesak 

Det vises til sak 4 i referatet fra 26.11.19 

Lille Oust Bryggesameie v/Per Wessel redegjorde for saksgangen knyttet til søknaden 

om å etablere brygger med 5 plasser i Hestehagebukten og med 13 plasser ved Vellets 

brygge på Scheens brygge. Det ble dokumentert at Vellet har hatt rettigheter her fra 

1898. 

Kommunens har igangsatt arbeidet med punktregulering på Scheens brygge og i 

Hestehagebukten, men avventer at det gjennomføres en jordskiftesak før 

reguleringsarbeidet kan ferdigstilles.  

Bærum Kommune har uttalt at arbeidet med en jordskiftesak skal starte med 

Hestehagebukten.  

 

Svein Aalling bidrog juridisk med å opplyse om saksgang, utgifter og utfordringer 

knyttet til en jordskiftesak. Både i Hestehagen og på Scheens brygge er det viktig at 

Vellet ikke mister sine rettigheter. 

 

Vedtak: De som blir tildelt bryggeplass dekker utgifter knyttet til gjennomføring av en 

jordskiftesak.  

Det lages en avtale mellom Lille Oust Vel og Lille Oust Bryggesameie som sikrer 

Vellets rettigheter. 

Styreleder avklarer med jorsdskifteretten om de to jordskifteasakene, Hestehagebukten 

og Scheens brygge, bør tas opp samtidig eller hver for seg. 

Saken vil bli lagt fram for beslutning på årsmøtet. 

 

 

 

 



5. Eventuelt 

• Styreleder viste til innkommet forslag fra John Erik Skaar vedr kriterier for 

medlemskap i Lille Oust Vel. Forslaget ble ikke fremmet innen tidsfristen i 

fjor og vil derfor bli tatt opp på kommende årsmøte. 

Styreleder går gjennom §2 i vedtektene og vurderer om det bør lages mer 

presise retningslinjer på dette området. 

 

• Neste styremøte avholdes hos Ole Henrik tirsdag 17.03.20 kl 18. 

 

 

                  

     

 

 

 

 


